

Dear _____,

On March 12, 2026, a petition calling on the Government to enact the Charter of Health Freedom was tabled in Parliament. It is my understanding that this petition is the third largest paper petition certified in the history of the House of Commons, and the largest since 1966.

What makes this petition remarkable is that it was driven entirely by citizens. No political party organized it. No large institution funded it. Canadians themselves collected 157,057 signatures because they care deeply about access to natural health products.

Canadians are asking for a simple principle: fair and balanced regulation. The Charter of Health Freedom would codify rights already recognized by the courts, require balanced risk analysis in regulation, create a Ministry of Wellness, establish a Health Ombudsman, and remove unnecessary government pre-approval barriers for natural remedies.

I respectfully ask that you review the Charter of Health Freedom and support making it Canadian law.

Sincerely,

Cher/chère _____,

Le 12 mars 2026, une pétition demandant au gouvernement d'adopter la Charte des libertés en matière de santé a été déposée au Parlement. À ma connaissance, il s'agit de la troisième plus grande pétition papier de l'histoire de la Chambre des communes et de la plus importante depuis 1966.

Ce qui rend cette pétition remarquable est qu'elle provient entièrement des citoyens. Aucun parti politique ne l'a organisée et aucune grande organisation ne l'a financée. Les Canadiens eux-mêmes ont recueilli 157 057 signatures parce qu'ils tiennent à l'accès aux produits de santé naturels.

Les Canadiens demandent un principe simple : une réglementation juste et équilibrée. La Charte codifierait des droits déjà reconnus par les tribunaux, exigerait une analyse équilibrée des risques, créerait un ministère du mieux-être, établirait un ombudsman de la santé et éliminerait les obstacles inutiles d'approbation préalable.

Je vous demande respectueusement d'examiner la Charte et de soutenir son adoption comme loi canadienne.

Je compte sur vous.
